
                  ПРОТОКОЛ № 4 
засідання кафедри інформаційних технологій 

факультету автоматизації і інформаційних технологій 

Київського національного університету будівництва і архітектури 

від 17.10. 2017 року 

 

ПРИСУТНІ: зав. кафедри, д.т.н., проф Цюцюра С.В., д.т.н., проф. Терентьєв 

О.О.; к.т.н. доценти: Цюцюра М.І., Щербина О.А, Котетунов В.Ю., Хроленко 

В.М.,; асистенти: Єрукаєв А.В, Голенков В.Г., ст. викладач: Лященко Т.О., 

Гончаренко Т.О., Міхневич С.І., аспіранти: Пороховниченко І.А. , Миронов 

О.В, Резник Г.С.,; зав.лаб: Шаленко О.М., оператори: Карасьова Л.В., Тонконіг 

М.М. Коваленко Є.В. 

 

Порядок денний. 

1. Про стан докторських дисертаційних досліджень , к.т.н. доцента кафедри 

інформаційних технологій  Цюцюри М.І. докторанта першого року 

навчання. 

2. Про стан докторських дисертаційних досліджень , к.т.н. доцента кафедри 

інформаційних технологій  Бушуєва Д.А.  докторанта першого року 

навчання. 

3. Затвердження індивідуальних планів з підвищення кваліфікації, що 

проводе доц. Щербина О.А. 

4. Поточні справи 

 

Перше питання 

 

СЛУХАЛИ: про стан докторських дисертаційних досліджень , к.т.н. доцента 

кафедри інформаційних технологій  Цюцюри М.І. докторанта першого року 

навчання. 

 

УХВАЛИЛИ:  вважати роботу над дисертацією Цюцюри М.І. – позитивною 

                          Рекомендувати до продовження навчання в докторантурі. 

ГОЛОСУВАЛИ  на підставі підсумків відкритого голосування: 

                              ЗА – 22(одноголосно); 

                              Проти – немає; 

                              Утрималися – немає. 

 

 

Друге питання 



СЛУХАЛИ: Про стан докторських дисертаційних досліджень , к.т.н. доцента 

кафедри інформаційних технологій  Бушуєва Д.А.  докторанта першого року 

навчання. 

 

УХВАЛИЛИ: вважати роботу над дисертацією Бушуєва Д.А. – позитивною 

                          Рекомендувати до продовження навчання в докторантурі. 

 

ГОЛОСУВАЛИ  на підставі підсумків відкритого голосування: 

                              ЗА – 22(одноголосно); 

                              Проти – немає; 

                              Утрималися – немає. 

 

 

 

Третє питання  

 

СЛУХАЛИ: доц. Щербину О.А. про затвердження індивідуальних планів з 

підвищення кваліфікації. 

УХВАЛИЛИ: взяти інформацію до уваги. 

 

 

 

 

 

Завідувач каф. ІТ, професор                                                  Цюцюра С.В. 

 

 

 

Вчений секретар кафедри                                                           Єрукаєв А.В. 
 

 


